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OiSO.0002.4.2025  

 

PROTOKÓŁ NR XIX/2025 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 31 marca 2025 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 14 Radnych nieobecna Radna 

Małgorzata Habrat (lista obecności w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 13.30 do godziny 14.40. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Jarosław Dąbrowski.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad w punkcie 

10. o podpunkt 6) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały: w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Nozdrzec dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 

Wobec braku uwag, wniosek przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach:  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 7 marca 2025 r. 

4. Przyjęcie protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 19 marca 2025 r. 

5. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

6. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2024 rok. 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy im. 

Anny w Izdebkach za 2024 rok. 

9. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2024 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie; 



2 
 

1) zmian w budżecie na rok 2025, 

2) szczególnych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadający Gminie Nozdrzec oraz jej 

jednostkom organizacyjnym, a także określenie warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, których ulgi stanowić będą pomoc publiczna oraz 

wskazania organów do tego uprawnionych, 
3) uchwalenia Gminnego Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nozdrzec w 2025 roku, 

4) wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonych w miejscowości Nozdrzec, 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego udziałów 

w prawie własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wesoła,  
6) zmiany uchwały: w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych 

z budżetu Gminy Nozdrzec dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Zakończenie. 

Ad 3, 4.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołów nie zgłoszono żadnych uwag 

i przystąpił do ich przyjęcia bez odczytywania: 

- protokołu sesji z dnia 7 marca 2025 roku, wobec braku uwag i wniosków protokół przyjęto 

jednomyślnie głosami za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

- protokołu sesji nadzwyczajnej z dnia 19 marca 2025 roku, wobec braku uwag i wniosków 

protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, 

 

Ad 5, 6. 

Zastępca Wójta Adrian Skubisz przedstawił informacje z realizacji uchwał i wydanych 

zarządzeń od XVII sesji. 

 

Ad 7.  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Nozdrzcu przedstawiła Dyrektor 

Edyta Serwatka. 

 

Radny Marian Zabój podziękował za organizację uroczystości 11 listopada oraz Dnia Kobiet. 

 

Pani Dyrektor poinformowała, że realizacja wszystkich wydarzeń odbywa się przy współpracy 

pań zatrudnionych w bibliotekach, stowarzyszeń oraz organizacji z terenu gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o dużym zaangażowaniu pań zatrudnionych 

w bibliotekach w różnego rodzaju wydarzeniach począwszy od najmłodszych po młodzież 

i seniorów. Złożył również podziękowania za to zaangażowanie. 
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Ad 8. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy im. Anny 

w Izdebkach przedstawiła kierownik Katarzyna Dyrda. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy liczba 34 uczestników jest maksymalna. 

 

Pani kierownik poinformowała, że dotacja od Wojewody jest udzielana na 34 osoby, możliwość 

zwiększenia liczby uczestników w tym dofinansowaniu wynosi do 20 %, obecnie uczęszcza na 

zajęcia 26 uczestników. 

 

Radny Marian Zabój pytał o przypadek rezygnacji z uczestnictwa w ŚDS osoby, która już nie 

wymagała tego uczestnictwa. 

 

Kierownik wyjaśniła, że ŚDS jest ośrodkiem wspierającym dla osób, które przy wsparciu 

rodziny i ośrodka mogą funkcjonować w codziennym życiu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy wyraził zadowolenie z funkcjonowania Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Izdebkach zwracając uwagę na szeroki zakres działań i treningów dla 

uczestników. 

 

Ad 9.  

Nastepnie sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nozdrzcu 

przedstawił kierownik Dariusz Sawczak. 

 

Radny Marian Zabój pytał o zwiększenie etatu w Klubie Seniora w Izdebkach. 

 

Kierownik wyjaśnił, że w etatach nie zaszły żadne zmiany w porównaniu do lat ubiegłych, jest 

wykazana 1 osoba po ½ etatu.  

 

Radny Marian Zabój pytał o przypadki pokrywania kosztów przez dzieci osób przebywających 

w DPS. 

 

Kierownik poinformował, że jest badana alimentacyjność i są przypadki ponoszenia przez 

dzieci kosztów pobytu w DPS. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na dużą liczbę 15 niebieskich kart, jednego 

asystenta rodziny, którego zakres prac jest duży oraz malejące dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych na Klub Seniora+ w Izdebkach, które wynosi poniżej 50 %. 

 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 
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Skarbnik przedstawiła i omówiła procedowany projekt uchwały.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/130/2025 w sprawie zmian w budżecie na rok 2025 przyjęta została 

głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie szczególnych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadający Gminie Nozdrzec 

oraz jej jednostkom organizacyjnym, a także określenie warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, których ulgi stanowić będą pomoc publiczna oraz wskazania 

organów do tego uprawnionych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Zastępca Wójta wraz z Skarbnikiem gminy wyjaśnili, że projekt uchwały jest wynikiem zmiany 

przepisów, a postanowienia uchwały zostały zaopiniowane przez Prezesa Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów oraz Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/131/2025 w sprawie szczególnych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadający 

Gminie Nozdrzec oraz jej jednostkom organizacyjnym, a także określenie warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, których ulgi stanowić będą pomoc 

publiczna oraz wskazania organów do tego uprawnionych, przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nozdrzec w 2025 

roku. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji i odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/132/2025 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Nozdrzec w 2025 roku, przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonych w miejscowości Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji i odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/133/2025 w sprawie wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny w postaci 

prawa własności nieruchomości położonych w miejscowości Nozdrzec, przyjęta została 

głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego udziałów w prawie własności nieruchomości gruntowej położonej 

w miejscowości Wesoła. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji i odczytał procedowany projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/134/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego udziałów w prawie własności nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Wesoła, przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały: w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Gminy Nozdrzec dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że o przedmiotowy projekt uchwały poszerzono 

porządek obrad i odczytał projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XIX/135/2025 w sprawie zmiany uchwały: w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

dotacji udzielanych z budżetu Gminy Nozdrzec dla publicznych i niepublicznych: szkół, 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
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przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego, przyjęta została głosami: 

za - 14, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 11. 

Zastępca Wójta przedstawił informacje z realizacji zadań inwestycyjnych:  

1. 21 marca podpisano umowę na realizację zadania budowlanego pn. Remont mający na celu 

zapewnienie wysokiej jakości edukacji i poprawę dostępności w Szkole Podstawowej 

w Hłudnie. Wykonawcą robót, których wartość wynosi 1 316 547,80 złotych jest firma 

ACORDI z Rzeszowa. 

Przedsięwzięcie budowlane jest częścią projektu pn. Wysoka jakość edukacji i poprawa 

dostępności w Szkole Podstawowej w Hłudnie, finansowanej z Funduszy Europejskich dla 

Podkarpacia, placówka zyska nowe możliwości rozwoju, a jej uczniowie otrzymają dostęp do 

najwyższej jakości kształcenia. Szacowany koszt projektu to 1 906 446,22 PLN, natomiast 

wysokość wkładu z Funduszy Europejskich, to 1 620 479,28 PLN pozostała część to wkład 

własny z budżetu gminy. Obecnie, przygotowywana jest dokumentacja przetargowa pod 

dostawy potrzebnego sprzętu. 

— utworzenie gabinetu do zajęć w ramach pomocy psychologiczno-pedagogicznej w tym 

logopedycznej, 

— Utworzenie klasopracowni STEAM – klasopracownia wyposażona będzie w infrastrukturę 

wykorzystywaną do praktycznego nauczania przedmiotów zgodnie z modelem STEAM 

(z angielskiego: Science, Technology, Engineering, Art, and Mathematics). Zostanie utworzona 

w sali na piętrze szkoły i będzie zawierać moduły:  

- robotyka i programowanie, 

- nauki przyrodnicze, 

- nauki ścisłe, 

- nauki techniczne i inżynieria, 

- współpraca i planowanie. 

Sala zostanie też w pełni umeblowana i wyposażona w sprzęt elektroniczny. 

— poprawa dostępności (zostaną wyremontowane wszystkie ciągi komunikacyjne, schody, 

wymienione drzwi wewnętrzne i przeszklenia, nowe dostępne łazienki i utworzona łazienka dla 

niepełnosprawnych, przebudowane schody do szatni. Szatnie zostaną wyposażone w nowe 

szafki i ławeczki). 

— doposażenie przyszkolnej infrastruktury sportowej — zostanie zakupiony sprzęt sportowy 

m. in. piłki do różnych dyscyplin, unihokej, koszykówka, akcesoria 

— utworzenie Kącika Muzycznego STEAM-Art. – zostanie zakupiony sprzęt nagłaśniający 

i instrumenty muzyczne. 

 

2. 24 marca dokonano odbioru końcowego inwestycji pn. „Budowa, przebudowa i remont 

infrastruktury turystycznej na terenie Związku Gmin Turystycznych Pogórza Dynowskiego” – 

część IV obejmująca przebudowę drogi gminnej na działkach nr ewid. 220, 2681, 2708 

w miejscowości Wara, nr ewid. 2239 w miejscowości Nozdrzec oraz nr ewid. 2805 i 2953 

w miejscowości Hłudno (odcinek Perczówka – Gacówki). 

Inwestorem zadania był Związek Gmin Turystycznych Pogórza Dynowskiego, którego 

członkiem jest Gmina Nozdrzec. 



7 
 

Zakres prac obejmował remont drogi gminnej w istniejącym śladzie i w granicach pasa 

drogowego — ze zjazdami w kierunku Wary i Hłudna. Wykonano nawierzchnię z kruszywa 

łamanego, podbudowę z kruszywa naturalnego stabilizowanego mechanicznie, profilowanie 

i zagęszczenie istniejącej nawierzchni z kruszywa naturalnego, a także nawierzchnię poboczy 

Przebudowa została zrealizowana w celu utworzenia trasy rowerowej, która będzie służyć 

rozwojowi infrastruktury turystycznej na terenie gmin należących do Związku. 

Wartość zadania wyniosła 892 155,90 zł, z czego wkład własny z budżetu gminy to 90 196,96 

złotych. Wykonawcą inwestycji była firma Lukatrans Łukasz Potoczny z Nozdrzca. 

 

3. 26 marca opublikowano ogłoszenie o wyborze najkorzystniejszej oferty — Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Izdebki. Wykonawcą robót będzie Przedsiębiorstwo 

Produkcyjno — Usługowo — Handlowe KILBUD z Krzemienicy, które wykona roboty 

budowlane za kwotę 1 157 748,48 zł. Podpisanie umowy na wykonanie robót jest zaplanowane 

na jutrzejszy dzień. 

 

4. 26 marca podpisano umowę z Prezesem Osp Izdebki Rudawiec — Panem Piotrem Organem 

w sprawie dotacji celowej o wysokości 200 000 złotych, która wydana zostanie na zakup 

samochodu specjalistycznego. 

 

Radny Marian Zabój odnosząc się do przedstawianej informacji Zastępcy Wójta pytał czy na 

wspomnianej trasie rowerowej będą wykonywane jeszcze prace, gdyż obecnie jest wyłożony 

gruby kliniec i nie można przejść a co dopiero przejechać rowerem. Radny ponowił prośbę 

o zamontowanie tablic informacyjnych na przystanku w Nozdrzcu oraz wykonanie posadzki na 

odnowionym przystanku w Nozdrzcu.  

 

Radny Marian Zabój i Krzysztof Gierula wystąpili z pisemnym wnioskiem w sprawie 

wystąpienia do Sarostwa Powiatowego o zaprojektowanie i budowę chodnika w związku 

z planowaną budową mostu na drodze powiatowej Nozdrzec Rzeki – Łubno. Są tam bardzo 

niebezpieczne i niewidoczne odcinki drogi stwarzając niebezpieczeństwo dla użytkowników 

w/w drogi. 

 

Odpowiadając na stawiane pytania Zastępca Wójta zaprosił Radnych na wskazaną trasę 

i sprawdzić czy można przejść i przejechać rowerem bez żadnych uszkodzeń obuwia czy 

roweru. Zastępca Wójta poinformował, że budowa szlaków rowerowych jest początkiem, które 

można połączyć z drogami wewnętrznymi gminy i stworzyć atrakcyjne trasy rowerowe. 

W pozostałych kwestiach Zastępca przekazał, że sprawy będą analizowane.  

 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Szpiech zaproponował przedłużenie trasy rowerowej 

w kierunku Magierowa poprzez wycięcie drzew i pobranie rowów.  

 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Szpiech na prośbę mieszkańca, poruszył kwestię drogi do pól 

na Rudawcu przekazanej Lasom Państwowym gdzie zamontowano znak droga leśna zakaz 

ruchu.  

Radny Piotr Ogrodnik potwierdził zamontowanie znaku i przekazał, że pod znakiem jest 

informacja, iż nie dotyczy użytkowników drogi. Radny poinformował o istniejącym kodzie 

quer odwołujący do zarządzenia Lasów Państwowych.  
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Przewodniczący Rady Gminy proponował wykorzystanie trasy koło infrastruktury 

wiatrakowej.  

 

Radna Anna Skórska prosiła o zamontowanie kosza przy wybudowanej altanie wokół której 

znajdują się zaśmiecenia. 

 

Zastępca Wójta poinformował o zakupionych koszach, które zostaną zamontowane. 

 

Radny Piotr Ogrodnik wnioskował o zamontowanie kamery fotopułapki bądź monitoringu 

w celu zapobiegania dewastowania mienia.  

 

Zastępca Wójta przekazał, że rozwiązania proponowane przez Radnych oraz oświetlenie tej 

altany zostało zlecone do skosztorysowania. 

 

Wiceprzewodniczący Zbigniew Szpiech ponowił prośbę o postawienie kosza na zatoczce przy 

serpentynach. 

 

Zastępca Wójta poinformował, że zarządcą serpentyn jest powiat i nie wiadomo czy gmina 

może sobie zamontować kosz w pasie drogi powiatowej. 

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o składaniu oświadczeń 

majątkowych wg stanu na 31 grudnia 2024 roku. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec zakończył 

obrady XIX sesji zwyczajnej Rady Gminy Nozdrzec.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 


